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Interpelacja w sprawie zmiany organizacji ruchu w rejonie Placu 
Zamkowego. 
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W związku z dochodzącymi do mnie głosami niezadowolonych kierowców składam 

propozycję wprowadzenia zmian w organizacji ruchu pojazdów. 

Pierwsza sprawa to brak możliwości przejazdu z ulicy Podwale na ulicę Lubartowską. 

Proszę rozważyć ewentualność przywrócenia ruchu dwukierunkowego na ulicy Kowalskiej na 

odcinku od placu do ulicy Furmańskiej. Wiem, że od dłuższego czasu na tym odcinku jest zwężenie 

spowodowane remontem kamienicy, ale ten remont kiedyś się skończy (mam nadzieję) i wtedy_ 

jadący z Podwala mogliby przez Furmańską i Cyruliczą wyjeżdżać bezpośrednio na Lubartowską. 

Obecnie muszą wyjeżdżać z placu na Al. Tysiąclecia i pokonać trzy pasy jezdni, aby zawrócić na 

rondzie, co w godzinach szczytu jest nie lada wyczynem i może stwarzać duże zagrożenie dla 

ruchu. Dodatkowo minimalnie rozładowałoby to ruch na samym placu, gdzie w godzinach szczytu 

jest duży problem z wyjazdem. 

Odnośnie samego placu to sądzę, że sensowne byłoby dokładne zaznaczenie stref ruchu i 

stref parkowania poprzez wytyczenie i wymalowanie odpowiednich linii regulacyjnych. Brak takich 

linii powoduje u niektórych kierowców dezorientację, a w sytuacji dużego natężenia ruchu robi się 

bałagan, dlatego proszę o wnikliwe przeanalizowanie moich propozycji. 


